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Er ministeren tilfreds med, at det er under 5 pct. af alle faste bredbåndsabon-

nementer, der giver brugerne mere end 30 Mbit/s, når Danmark gerne vil de-

fineres som et højhastighedssamfund, jf. en artikel fra Comon.dk den 18. maj

2011 om Danmarks højhastighedsnet?

(Spm. nr. S 1767).

På Folketingets formands vegne

Lovsekretariatet

Den 19. maj 2011

Lovsekretariatet


